

# AZƏRBAYCAN DÖVLƏT AQRAR UNİVERSİTETİ

**Ad:** Zümrüd

**Soyad:**Qəhrəmanova

**Ata adı:** Nağı

**Təvvəllüd:** 25.10.1987

**İş telefonu:** -

**Mob:** 0552479436

**E-mail:**zumrud.q@mail.ru

**Fakultə:** Aqrar iqtisadiyyat

**Kafedra:** İctimai fənlər



## TƏHSİL, ELMİ DƏRƏCƏ VƏ ELMİ ADLAR

2004-2008 ci illərdə Gəncə Dövlət Universitetinin Tarix fakultəsinin "Tarix ictimaiyyət" ixtisasını bitirib;

2008-2010 cu illərdə GDU "Avropa və Amerikanın yeni və ən yeni tarixi" ixtisasının magistr pilləsini bitirib;

2015 ci ildən AMEA -nın Arxeologiya və Etnoqrafiya İnstitutunun doktorantıdır.

## ƏMƏK FƏALİYYƏTİ

2010 - cu ildən ADAU -də "Azərbaycan tarixi, fəlsəfə və hüquq " kafedrasında çalışır; "Azərbaycan tarixi", "Fəlsəfə" və Multikulturalizmə giriş" fənnlərindən mühazirə və seminar dərsləri aparır.

30 yaxın elmi məqaləsi və 3 kitabın həmmüəlifidir.

## TƏDQIQAT SAHƏSİ

Arxeologiya."Erkən orta əsrlərdə Albaniyanın Uti vilayətinin yaşayış məskənləri"

# BEYNƏLXALQ SEMİNAR, SİMPOZİUM VƏ KONFRANSLARDA

## İŞTİRAKI

1. Bərdə-erkən Orta əsrlərdə Qarabağ bölgəsinin inkişaf etmiş mərkəzlərindən biri kimi // – Bakı: Qarabağın Arxeoloji irsi Beynəlxalq elmi Konfransın materialları. – 2016, – s. 76-79.
2. Qafqaz Albaniyasının Uti vilayətinin Qalatəpə yaşayış məskəni // – Gəncə: Gəncə Dövlət Universiteti, Gənc alimlərin II beynəlxalq elmi konfransı, – 2017, – s. 127-128.
3. About research of some main early middle ages christian monuments of Azerbaijan (based on materials of Garabakh territory) // – Philadelphia, USA, Theoretical and Applied Science. №12 (56), – 2017, – p. 10-12.
4. О поселениях «Галатепе и шортепе» раннего средневековья провинции Ути // – Переяслав-Хмельницкий: Актуальные научные исследования в современном мире. №11(31), – 2017, – с.61-66.
5. Историко-географические территории Албанской провинции Ути в раннем средневековье // – Киев: QILEYA, – 2018. 138, №11, – s. 192-196.

## MƏQALƏLƏR VƏ ELMİ ƏSƏRLƏR

1. Qarabağın ilkin Orta əsr tarixinin mənbəşünaslığı // – Bakı: Bakı Dövlət Universiteti, Tarix və onun problemləri, – 2015. №3, – s. 261-267.
2. Bərdə-erkən Orta əsrlərdə Qarabağ bölgəsinin inkişaf etmiş mərkəzlərindən biri kimi // – Bakı: Qarabağın Arxeoloji irsi Beynəlxalq elmi Konfransın materialları. – 2016, – s. 76-79.
3. Qafqaz Albaniyasının Uti vilayətinin Qalatəpə yaşayış məskəni // – Gəncə: Gəncə Dövlət Universiteti, Gənc alimlərin II beynəlxalq elmi konfransı, – 2017, – s. 127-128.
4. About research of some main early middle ages christian monuments of Azerbaijan (based on materials of Garabakh territory) // – Philadelphia, USA, Theoretical and Applied Science. №12 (56), – 2017, – p. 10-12.
5. О поселениях «Галатепе и шортепе» раннего средневековья провинции Ути // – Переяслав-Хмельницкий: Актуальные научные исследования в современном мире. №11(31), – 2017, – с.61-66.
6. İlk Orta əsrlərdə Uti vilayətində dulusçuluq sənəti // – Bakı: AMEA, Tarix İnstitutu, Elmi əsərlər 73 cü cild, – 2018. – s. 171-180

- 7.Историко-географические территории Албанской провинции Ути в раннем средневековье // – Kiyev: QİLEYA, – 2018. 138, №11, – s. 192-196.
- 8.Erkən orta əsrlərdə Uti vilayətində yerləşən müdafiə istehkam-ları haqqında // – Bakı: Bakı Dövlət Universiteti, Tarix və onun problemləri, – 2018. №3, – s. 371-375.
9. Qaraköpəktəpə arxeoloji abidəsi// – Gəncə: Gəncə Dövlət Universitetinin Elmi Xəbərləri, – 2018. №3, – s. 272-276.
10. Источниковедение истории провинции Ути в раннем средневековье (III-IX ВВ.) // – Scientific Light (Wroclow, Poland). №16, – 2018, – с. 12-15.
11. .Qaçaqçılıq hərəkətinin görkəmli nümayəndəsi- Qandal Nağı. Elmi məqalə Gənc tədqiqatçıların II respublika elmi-praktik konfransının materialları. Bakı 2019.
- 12..Azərbaycanlıların tarixi torpaqlarından deportasiyası multikulturalizmə təhdiddir. Konfrans materialı Sumqayıt Dövlət Universiteti №9 2020
- 13..Tarixi zəfərin parlaq qələbəsi və nəticələri Konfrans materialı AMEA, Qafqazşünaslıq İnstitutu 2020
- 14.History of Azerbaijan Dərslik“Elm və təhsil”. Bakı 2021
- 15..Zəfər salnaməsi Dərslik“Elm və təhsil”. Bakı 2021

## **DİL BİLİKLƏRİ**

Türk: Orta

İngilis: Orta

Rus: Orta

Digər: ----

# АЗЕРБАЙДЖАНСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ АГРАРНЫЙ УНИВЕРСИТЕТ

**Имя:** Зумруд

**Фамилия:** Гахраманова

**Отчество:** Нагы

**Дата рождения:** 25.10.1987

**Служебный телефон:** -

**Моб:** 0552479436

**E-mail:** zumrud.q@mail.ru

**Факультет:** Аграрная экономика

**Кафедра:** Социальных предметов



## **ОБРАЗОВАНИЕ, УЧЕНАЯ СТЕПЕНЬ И НАУЧНЫЕ НАЗВАНИЯ**

2004 г. - окончила исторический факультет ГГУ по специальности «История и общество»;

2008-2010 гг. - окончила ГГУ со степенью магистра по специальности «Новая и новейшая история Европы и Америки»;

С 2015 года докторант Института Археологии и Этнографии НАНА;

## **ТРУДОВАЯ ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ**

С 2010 года преподаватель кафедры Общественных наук и мультикультурализма в АГАУ; проводит лекции и семинары по «Истории Азербайджана», «Введение в Мультикультурализм», «Философии» на уровне бакалавриата;

Автор около 30 статей и 3 учебника

## **ОБЛАСТЬ ИССЛЕДОВАНИЙ**

Археология: «Поселения в провинции Ути в Албании в период раннего средневековья»;

## **УЧАСТИЕ МЕЖДУНАРОДНЫХ СЕМИНАРАХ, СИМПОЗИУМАХ И КОНФЕРЕНЦИЯХ**

1. Барда как один из развитых центров Карабахского региона в раннем средневековье. Баку, Археологическое наследие Карабаха Материалы Международных научной конференции. 2016, с.76-79
2. Поселок Галатапа Утинского района Кавказской Албании. Гянджа, Гянджинский Университет, II Международная научная конференция молодых, 2017. С.127-128
3. Об исследовании некоторых основных христианских памятников раннего средневековья в Азербайджане (по материалам территории и прикладные науки). №12 (56), 2017. С.10-12
4. О поселениях «Галатепе и шортепе» раннего средневековья провинции Ути // – Переяслав-Хмельницкий: Актуальные научные исследования в современном мире. №11(31), 2017. с.61-66.
5. Историко-географические территории Албанской провинции Ути в раннем средневековье // – Киев: Гилея, 2018. 138, №11, с. 192-196.

## **СТАТЬИ И НАУЧНЫЕ РАБОТЫ**

1. Источниковедение раннесредневековой истории Карабаха // Баку: Бакинский Государственный Университет, История и ее проблемы, 2015. №3, с. 261-267.
2. Археологическое наследие Карабаха Материалы Международной научной конференции. 2016, с. 76-79.

- 3.Поселок Галатапа провинции Ути Кавказской Албании // Гянджа: Гянджинский государственный университет, II Международная научная конференция молодых ученых, 2017, с. 127-128.
4. Об исследовании некоторых основных христианских памятников раннего средневековья в Азербайджане (по материалам территории Карабаха) // Плиладельфия, США, Теоретические и прикладные науки. №12 (56), 2017, с. 10-12.
5. О поселениях «Галатепе и шортепе» раннего средневековья провинции Ути // – Переяслав-Хмельницкий: Актуальные научные исследования в современном мире. №11(31), 2017. с.61-66.
6. Гончарное искусство Утинского района в раннем средневековье // Баку: НАНА, Институт истории, Научные труды, том 73, 2018. с. 171–180
7. Историко-географические территории Албанской провинции Ути в раннем средневековье // – Кіуев: Гилея, – 2018. 138, №11, – s. 192-196.
8. Об оборонных укреплениях, расположенных в провинции Ути в раннем средневековье // Баку: Бакинский Государственный Университет, История и его проблемы, 2018. №3, с. 371-375.
9. Археологический памятник Гаракөпектепе // Гянджа: Научные новости Гянджинского государственного университета, 2018. №3, с. 272-276.
10. Источниковедение истории провинции Ути в раннем средневековье (III-IX BB.) // Scientific Light (Wroclow, Poland). №16, 2018, с. 12-15.
11. .Qaçqılıq hərəkatının görkəmli nümayəndəsi- Qandal Nağı. Elmi məqalə Gənc tədqiqatçıların II respublika elmi-praktik konfransının materialları. Bakı 2019.
- 12..Azərbaycanlıların tarixi torpaqlarından deportasiyası multikulturalizmə təhdiddir. Konfrans materialı Sumqayıt Dövlət Universiteti №9 2020
- 13..Tarixi zəfərin parlaq qələbəsi və nəticələri Konfrans materialı AMEA, Qafqazşünaslıq İnstitutu 2020
- 14.History of Azerbaijan Dərslik“Elm və təhsil”. Bakı 2021
- 15..Zəfər salnaməsi Dərslik“Elm və təhsil”. Bakı 2021

## **ЗНАНИЕ ЯЗЫКОВ**

Английский: Средне

Турецкий: Средне

Русский: Среднем  
Другие: -----

## AZERBAIJAN STATE AGRARIAN UNIVERSITY

**Name:** Zumrud

**Surname:** Qahramanova

**Middle name:** Nagı

**Date of birth :** 25.10.1987

**Work phone:** -

**Mob:** 0552479436

**E-mail:** zumrud.q@mail.ru

**Faculty:** Agrarian economy

**Department :** social subjects



### EDUCATION, SCIENTIFIC DECREES AND SCIENTIFIC NAMES

2004-2008 - graduated from Ganja State University faculty of History, majoring in "Public History";

2008-2010 - graduated from GSU a master's degree in "New and recent history of Europe and America";

since 2015 - Doctoral student of the Archeology and Ethnography of ANAS.

### LABOUR ACTIVITY

since 2010 - teacher at the Department of Public Sciences and Multiculturalism of ASAU; conducts lectures and seminars on "History of Azerbaijan", "Introduction to Multiculturalism", "Philosophy" at the bachelor's level;

Author of about 30 articles and 3 textbook

## **AREA OF RESEARCH**

Archeology: "Settlements in the Uti province of Albania in the early middle"

## **PARTICIPATION IN INTERNATIONAL SEMINARS, SYMPOSIA AND CONFERENCES**

1. Barda as one of the developed centers of the Karabakh region in the early middle ages // Baku: Archaeological heritage of Karabakh Proceedings of the International Scientific Conference/ 2016. P. 76-79

2. Galatapa settlement of Uti province of Caucasian Albania. Ganja State University, II International Scientific Conference of Young Scientists, 2017. P.127-128

3. About research of some main early middle ages christian monuments of Azerbaijan (based on materials of Garabakh territory) // – Philadelphia, USA, Theoretical and Applied Science. №12 (56), 2017, p. 10-12.

4. One the settlements of Galatapa and Shortepa in the early middle ages of the province of Uti. Pereyeslav-Khemelnytsky, Current scientific research in the modern world. №11(31), 2017/P.61-66

5. Historical and geographical territories of the Albanian province of Uti in the middle ages. Kiev, Qileya 2018, 138. P.192-196

## **ARTICLES AND SCIENTIFIC WORKS**



1. Source studies of the early medieval history of Karabakh. Baku, Baku State University/ History and its problems, 2015. №3, p.261-267
2. Barda as one of the developed centres of the Karabakh region in the early middle age. Baku, Archaeological heritage of Karabakh Proceedings of the International Scientific Conference, 2016. P.76-79
3. Galatapa settlement of Uti province of Caucasian Albania. Ganja State University, II International Scientific Conference of Young Scientists, 2017. P.127-128
4. About research of some main early middle ages christian monuments of Azerbaijan (based on materials of Garabakh territory) // – Philadelphia, USA, Theoretical and Applied Science. №12 (56), – 2017, – p. 10-12.
5. On the settlements of Galatapa and Shortepa in the early middle ages of Uti. Pereyaslav-Khmelnytsky, Current scientific research in the modern world. №11(31), 2017. P.61-66
6. The art of pottery in the Uti region in the early middle ages. Baku, ANAS, Institute of the History, Scientific works. Volume 73, 2018. P.171-180
7. Historical and geographical territories of the Albanian province of Uti in the early middle ages. Kiyev, Qilya 2018, 138, №11. P.192-196
8. On defence fortifications located in Uti province in the early middle ages. Baku State University, History and its problems, 2018. P.371-375
9. Archaeological monument of Garakopektepe . Ganja, Scientific News of Ganja State University, 2018, , №3. P. 272-276
10. Source study of the history of the province Uti in the early middle ages (III-IX centuries). Scientific light (Wroclow, Poland). No.16, 2018. P.12-15
11. Qaçqılıq hərəkatının görkəmli nümayəndəsi- Qandal Nağı. Elmi məqalə Gənc tədqiqatçıların II respublika elmi-praktik konfransının materialları. Bakı 2019.
12. Azərbaycanlıların tarixi torpaqlarından deportasiyası multikulturalizmə təhdiddir. Konfrans materialı Sumqayıt Dövlət Universiteti №9 2020
13. Tarixi zəfərin parlaq qələbəsi və nəticələri Konfrans materialı AMEA, Qafqazşünaslıq İnstitutu 2020
14. History of Azerbaijan Dərslik “Elm və təhsil”. Bakı 2021
15. Zəfər salnaməsi Dərslik “Elm və təhsil”. Bakı 2021

## **LANGUAGE SKILLS**

Turkish: Middle

English: Middle

Russian: Middle

Other: -----